
Lekce 3 – zájmena 

Angličtina má dva typy zájmen –  přivlastňovací a předložkové: 

Přivlastňovací zájmena jsou: 

My můj  It is my car. To je moje auto. 

Your  tvůj  It is your car. To je tvoje auto. 

His        jeho  It is his car. To je jeho auto. 

Her  její  It is her car. To je její auto. 

Its  toho, onoho   

Our náš  It is our car. To je naše auto. 

Your váš  It is your car. To je vaše auto. 

Their – jejich  It is their car. To je jejich auto. 

 

Předložkové tvary zájmen jsou následující: 

 

Me – mi, mě, mne, mnou  for me  pro mě  with me  se mnou 

You – ti, tobě, tebe, tebou  for you pro tebe about you o tobě 

Him     mu, jemu, němu, něj, něho for him pro něj  with him s ním 

Her jí, ni, ní,    for her pro ni  with her s ní 

It to, tím, tomu, tohi  for it pro to  without it bez toho 

Us nás, nám, námi   for us pro nás  to us  k nám 

You vám, vás   to you k ván  for you  pro vás 

Them jim, nim, nimi, ně, nich  to them k nim  for them pro ně 

 


